
 س�رانجام پس از دو ماه بحث و جلس�ات كارشناس�ي و 
رأي گيري از ميان هفت گزينه نهايي روز پنج شنبه هفته 
گذش�ته با انصراف نامزدها، با اكثريت آراي اعضاي شورا 
محمد عل�ي نجفي به عنوان ش�هردار پايتخ�ت انتخاب 
شد تا پس از تش�كيل شوراي پنجم در ش�هريور ماه كار 
خود را رس�ماً آغاز كند . توج�ه به س�اختار اداري و مالي 
شهرداري و ارتقا و تقويت جايگاه و نقش مديريت شهري 
در حاكمي�ت و تأكيد بر برنامه ريزي براي هش�ت س�ال 
آتي به جاي برنامه چهارس�اله از جمله نكاتي اس�ت كه 
جاي تأمل در سخنان ش�هردار جديد دارد. در اين ميان 
قاليباف به منتقدان برنامه هاي ش�هرداري اعلام كرد اگر 
برنامه هاي من بد بود چرا همان برنامه ها را تكرار كرديد ؟ 
در پايان هفته گذشته شهردار جديد پايتخت از سوي اعضاي 
دوره پنجم شورا انتخاب شد. محمد علي نجفي، شهردار جديد 
تهران با اشاره به ارائه برنامه هاي خود در حوزه مديريت شهري 
اظهار داشت: در موضوعات راهبردي شهر تهران تقويت سرمايه 
اجتماعي و مشاركت عمومي، توس��عه فرهنگي و اجتماعي، 
عدالت در تأمين تسهيلات و خدمات شهري، محيط زيست، 
آب و فاضلاب، ايمني تاب آوري مقابله با مخاطرات، معماري و 
شهرسازي و بازآفريني شهري پايدار، حمل و نقل و ترافيك و 

همچنين اقتصاد شهري در دستور كار قرار خواهد گرفت. 
وي افزود: ارتقا و تقويت جايگاه و نقش مديريت ش��هري در 
حاكميت از مهم تري��ن هدف هاي راهبردي ب��راي حل اين 
چالش ها است.  نجفي با بيان اينكه ش��هرداري تهران چهار 
برابر حجم نياز خود پرسنل دارد، گفت: شهري مانند لندن كه 
جمعيت آن برابر با شهر تهران است تنها 15 هزار پرسنل دارد 
اما شهرداري تهران 63 هزار و 600 پرسنل دارد در حالي كه 

آمايش منابع انساني در شهرداري وجود ندارد. 
وي با تأكيد بر اينكه در محله ها و مناطق مختلف شهر تهران 
در حوزه منابع انساني آمايش��ي وجود ندارد، تصريح كرد: در 
منطقه اي مانند منطقه 18 با كمبود شديد نيروي شهرداري 
مواجه هس��تيم در حالي كه در بعضي از مناطق با انبوهي از 
پرسنل مواجهيم كه اين خود نياز به تغييرهاي اساسي دارد.  
شهرداري تهران با اشاره به موضوع سلامت اداري در شهرداري 
تهران افزود: نبود س��لامت اداري به ش��دت زيرسؤال است و 
همين امر باعث شده كه عده اي از شهروندان به دليل تخلف هاي 
موجود در ش��هرداري اعتماد خود را نس��بت به شهرداري از 

دست بدهند. 
   جبران عقب افتادگي ها از برنامه دوم 

نجفي به نبود برنامه ريزي در ش��هرداري تهران اشاره كرد و 

گفت: برخي از مشكلات موجود در ش��هرداري به دليل نبود 
برنامه ريزي و اجراي درس��ت آن است؛ چراكه طي سال هاي 
گذشته شهرداري در اين بخش بس��يار ضعيف عمل كرده و 
برنامه هاي مختلف خود را به صورت مناس��ب ارائه نكرده به 
همين منظور معتقدم هم اكنون 30 الي 50 درصد از برنامه پنج 

ساله دوم عقب هستيم. 
وي با بيان اينكه در تدوين برنامه هاي آتي خود براي شهرداري 
تهران از نظر كارشناس��ان مختلف در حوزه مديريت شهري 
اس��تفاده كرده ام، تأكيد كرد: اين برنامه ه��ا را با هدف خاص 

و خطوط اصلي در هش��ت س��ال آينده تهيه كرده ام اگرچه 
ضعف هايي هم دارد كه بايد آن را اصلاح كنم. 

   تقويت شوراياري ها در مديريت شهري 
نجفي با تأكيد بر اينكه تقويت شوراياري ها يكي از مهم ترين 
برنامه هاي مديريت شهري آينده خواهد بود، گفت: طرحي را 
بايد تحت عنوان شوراياري هاي مناطق در نظر بگيريم اگرچه 

در اين خصوص پيش بيني هايي انجام شده است. 
وي با اشاره به اينكه بهره وري در شهرداري تهران بسيار پايين 
اس��ت، تصريح كرد: قطعاً بايد در نيروهاي انساني شهرداري 

تهران بازنگري صورت گيرد و به سمت برون سپاري بسياري از 
فعاليت هاي شهرداري تهران گام برداريم چراكه امروزه چارت 

سازماني شهرداري بسيار تعجب آور است. 
ش��هردارجديد تهران به موضوع حضور زنان در بس��ياري از 
حوزه هاي مديريت شهري اشاره كرد و افزود: بدون ترديد بايد 
به سمت توانمند سازي و ايجاد فرصت مناسب براي جوانان و 
همچنين زنان در شهرداري اقدام كنيم به گونه اي كه بعد از 
دوره چهارساله مديريت شهري 30 درصد از سطوح مديريت 

شهري در اختيار زنان و جوانان قرار گيرد. 
   كوچك سازي و هوشمند سازي 

نجفي با بي��ان اينكه ام��روزه 1500 مدي��ر در بخش ها و 
حوزه هاي مختلف ش��هرداري تهران اعم از س��ازمان ها و 
شركت ها و معاونت هاي مناطق و... فعاليت مي كنند يادآور 
شد: اين حجم از حوزه ها بسيار بزرگ است به همين منظور 
كوچك كردن و كاهش آن را در دس��تور كار خود خواهيم 
داش��ت.  وي با بيان اينكه طرح سيستم بازرسي تخلف در 
شهرداري تهران يكي از برنامه هاي اصلي در حوزه مديريت 
شهري خواهد بود، گفت: با س��اماندهي اين امر مي توانيم 

فساد اداري در شهرداري را كاهش بدهيم. 
    وصول مطالبات شهرداري 

وي به ميزان هولوگرام هاي ش��هرداري تهران اش��اره كرد 
و گفت: ش��هرداري تهران از مردم طلب ه��اي زيادي دارد 
در حالي كه در اي��ن خصوص هيچ بارگي��ري وجود ندارد 
و چك هايي ك��ه از مردم گرفته ش��ده حت��ي از زمان آنها 

گذشته است.  
شهردار جديد با بيان اينكه گزارش دقيقي از طلب شهرداري 
تهران از دولت وجود ندارد، گف��ت: وزارت اقتصاد و دارايي 
اعلام كرده كه نه تنها به شهرداري تهران بدهي ندارند بلكه 
3هزار و 230 ميليارد تومان هم از ش��هرداري طلب دارند.  
وي با بيان اينكه كاهش تصدي گري ها و تس��هيل گري ها 
بايد در شهرداري تهران به صورت ويژه اجرايي شود، افزود: 
از مهم ترين تصدي گري هايي كه در شهرداري تهران وجود 
دارد، ورود شهرداري به امور ورزش��ي و همچنين ورود به 
نشر كتاب است كه امروزه نارضايتي ناشران كتاب و بخش 
خصوصي را به دنبال داشته است.  نجفي افزود: شهرداري 
وارد تصدي گري ه��اي غيرضروري ش��ده كه بيش��تر آنها 

رويكرد همايش محور دارد. 
نجفي با بيان اينكه ش��هرداري تهران يك روزنامه سراسري 
به نام همشهري دارد، افزود: شهرداري ها در هيچ كجاي دنيا 
روزنامه سياس��ي و خصوصي ندارند و به همين منظور براي 
س��اماندهي اين موضوع نيز آن را مورد توج��ه قرار خواهيم 
داد.  وي با اش��اره به اينكه هوشمندسازي شهر و شهرداري 
يكي از برنامه هاي اصلي مديريت شهري خواهد بود يادآور 
شد: در طول سال هاي گذشته در اين حوزه اقدامات زيادي 
انجام شده اما معتقدم كه بايد يك گام مؤثر و اساسي در اين 
حوزه برداشته شود و يكپارچه سازي سامانه هاي نرم افزاري و 
همچنين ارائه خدمات الكترونيك از طريق وب به شهروندان 
مهم ترين برنامه آتي مديريت شهري خواهد بود.  نجفي با بيان 
اينكه بازنگري در ارائه كار دفاتر خدمات الكترونيك مهم ترين 
برنامه مديريت شهري خواهد بود، تأكيد كرد: در حال حاضر 
دفاتر خدمات الكترونيك از اهداف اوليه خود دچار انحراف 
شده اند و هم اكنون شاهد موازي كاري در اين بخش هستيم 
به همين منظور بازنگري و اصلاح اين موض��وع نيز بايد در 

دستور كار قرار گيرد. 
كانديداي شهرداري تهران با بيان اينكه در حوزه سرمايه هاي 
اجتماعي از همه ظرفيت هاي ش��هر محروم هستيم، گفت: 
شهرداري تهران س��ازمان هاي خود را از 3600 به 15 هزار و 
800 سازمان افزايش داده؛ چراكه نمي توانسته كارهاي خود 
را به درستي انجام دهد به همين منظور به شهرداري سازمان 

اضافه كرده است. 

از شهر

كلانشهر تهران، با بيش از 4 ميليون خودرو و 2 ميليون 
دس�تگاه موتورس�يكلت، بيش از چهار براب�ر ظرفيت 
واقعي خود پذيراي خودروها ش�ده اس�ت و سالانه نيز 
بيش از 400هزار دس�تگاه بر اين ميزان افزوده مي شود. 
اين درحالي است كه روند خروج خودرو هاي فرسوده به 
كندي صورت مي گيرد و براساس مصوبه جديد دولت قرار 
است در سال جاري 700 هزار خودرو فرسوده اسقاط شود. 
دبير انجمن علمي اقتصاد ش��هري ايران با بيان اينكه امروزه 
تهران با 8 ميليون نفر جمعيت، بيست و هشتمين كلانشهر 
پرجمعي��ت جهان اس��ت، گفت: ته��ران همچني��ن در رده 

سي و ششمين شهر آلوده جهان قرار دارد. 
اين استاد دانشگاه ترافيك را يكي ديگر از معضلات پيش روي 
تهران خواند و بيان كرد: كلانشهر 8 ميليوني تهران، با بيش از 
4 ميليون خودرو و 2  ميليون دستگاه موتورسيكلت، بيش از 
چهار برابر ظرفيت واقعي خود پذيراي خودروها ش��ده است 
و س��الانه نيز بيش از 400هزار دس��تگاه بر اين ميزان افزوده 

مي شود. 
دبير انجمن علمي اقتصاد ش��هري ايران ادامه داد: اين ميزان 
خودرو، سالانه بيش از 5 ميليارد ليتر بنزين مصرف مي كنند 
و در واقع كلانشهر تهران تقريباً يك پنجم كل بنزين مصرفي 
كشور را به خود اختصاص مي دهد.  طباطبايي افزود: از طرفي 
ديگر، كمبود پاركينگ سبب شده است كه خيابان ها، نقش 
پاركينگ را ايفا كرده و س��رعت را بيش از پيش كند كنند و 

بر معضل ترافيك بيفزايند. بررسي ها نش��ان مي دهند براي 
روان سازي ترافيك پايتخت به بودجه 20هزار ميلياردي نياز 
است كه به هيچ وجه در توان مالي شهرداري تهران نيست و 

براي تأمين اين بودجه بيش از 40 سال زمان نياز است. 
    اسقاط 700هزار خودروي فرسوده در سال ۹۶ 

  معاون حمل و نقل ستاد مديريت حمل و نقل و سوخت كشور 

نيز با اشاره به اينكه پارسال 240 هزار خودروي فرسوده از رده 
خارج شد، گفت: با توجه به مصوبه جديد، امسال حدود ۷00 

هزار خودروي فرسوده از رده خارج مي شود. 
عليرضا احمدي درباره تفاوت مصوبه جديد هيئت دولت در 
خصوص نحوه اس��قاط خودروهاي فرسوده با مصوبه پيشين 
افزود: تفاوت اصلي در اين اس��ت كه تمركز اين مصوبه روي 

كاهش مصرف سوخت و كاهش آلودگي هواست، به اين ترتيب 
كه سعي شده به ازاي خودروهايي كه مصرف سوخت آنها كمتر 
است تعداد كمتري خودرو اسقاط شود و در ازاي خودروهايي 
كه مصرف سوخت آنها بيشتر است و تأثير بيشتري در افزايش 
آلودگي دارند خودروهاي بيشتري اسقاط شوند.  وي با اشاره به 
اينكه در ازاي خودروهاي وارداتي در سال گذشته 240 هزار 
خودرو را اسقاط كرديم، ادامه داد: اگر مصوبه جديد اجرايي شود 
اين تعداد به حدود 400 هزار خودرو در سال مي رسد.  احمدي 
گفت: در خودروهاي داخلي هم براي تش��ويق خودروسازان 
داخلي بر اساس ميزان مصرف سوخت از هشت و نيم ليتر به بالا 
از ابتداي ابلاغ اين مصوبه و از هشت ليتر به بالا از ابتداي سال 
آينده اميدواريم بتوانيم به ازاي هرخودرو يك خودرو اسقاط 
كنيم.  وي افزود: براي كاهش آلودگي هوا و بهبود شاخص هاي 
زيست محيطي برنامه ريزي داريم اما برنامه ريزي ما وابسته به 

خودروهاي توليد داخل و خودروهاي وارداتي است. 
احمدي با بيان اينكه در سال حدود 160 هزار خودروي متفرقه 
اسقاط مي شوند، افزود: بنابراين امسال در مجموع ۷00 هزار 
گواهي اسقاط خودرو انجام مي شود يعني تعداد خودروهاي 
اسقاطي حدود س��ه برابر افزايش مي يابد.  وي افزود: پارسال 
240 هزار خودرو فرس��وده به ازاي خودروهاي وارداتي از رده 
خارج شد.  احمدي با اشاره به اينكه اكنون حدود يك ميليون و 
250 هزار خودروي فرسوده داريم كه بايد اسقاط شوند، گفت: 

هر سال اين رقم افزايش مي يابد. 

با تردد 4 ميليون خودرو و 2 ميليون موتورسيكلت 

پايتخت 4 برابر ظرفیت خود موتورسیکلت و خودرو   دارد 
تصوير شهر در شبكه های مجازي

سرديس 6 تن از مشاهیر بزرگ ايران
 در اراضي عباس آباد نصب مي شود

مديرعام�ل س�ازمان زيباس�ازي ش�هرداري ته�ران از نص�ب س�رديس 
ش�ش ت�ن از مش�اهير ب�زرگ اي�ران از جمل�ه ملاص�درا، ابن س�ينا و 
حاف�ظ در مي�دان مش�اهير بوس�تان ن�وروز اراض�ي عباس آباد خب�ر داد. 
عيسي عليزاده گفت: 15 پرتره از ش��اعران معاصر نيز آماده شده است كه تا پايان 

شهريور در محل انجمن شاعران ايران نصب خواهد شد. 
وي با اشاره به طراحي مجسمه هاي ش��هري نيز اظهار كرد: بيش از 60 درصد آثار 
آخرين دوسالانه شهري براي اجرا در سطح شهر انتخاب شده است كه تاكنون 40 اثر 

ساخته و نصب شده است كه تا پايان سال 20 اثر ديگر نيز نصب خواهد شد. 
مديرعامل سازمان زيباس��ازي ش��هرداري تهران از برگزاري چهارمين دوسالانه 
ديوارنگاري ايران خبر داد و گفت: فراخوان اين دوسالانه از بهمن ماه سال گذشته 
داده شده و 2 هزار اثر به دبيرخانه ارسال شده است و اميدواريم داوري آثار در هفته 
جاري انجام شود و آثار منتخب در اواخر ش��هريور در موزه امام علي)ع( به نمايش 

گذاشته و براساس انتخاب شوراي هنري سازمان روي ديوارهاي شهر اجرا  شود. 
وي با اشاره به اينكه تاكنون براي اجراي المان ميادين ونك، پاستور و صنعت چندين 
مرتبه فراخوان داده شده اس��ت، تصريح كرد: با توجه به اجراي طرح هاي مختلف 
ترافيكي يا احداث خطوط مترو هنوز موقعيت اين ميادين تثبيت نش��ده اس��ت، 

اميدواريم با تثبيت فيزيكي اين ميادين، پروسه اجراي آن نيز عملياتي شود. 

۵ هزارمیلیاردتومان وام
 براي نوسازي بافت هاي فرسوده

دبير س�تاد مل�ي بازآفرين�ي ش�هري گفت: بان�ك مس�كن ه�زار ميليارد 
تومان از محل اس�تمهال مس�كن مه�ر و 4 ه�زار ميلي�ارد توم�ان از منابع 
داخل�ي خود را ب�ه ص�ورت وام نوس�ازي بافت فرس�وده پرداخ�ت مي كند. 
محمدسعيد ايزدي افزود: در روزهاي اخير هزار ميليارد تومان تسهيلات نوسازي 
براي اعطا به انبوه سازان ابلاغ شد كه در واقع اتفاق بزرگي براي حمايت از انبوه سازان 

در نوسازي بافت هاي فرسوده محسوب مي شود. 
وي افزود: جلساتي را با بانك مركزي و معاونت اجرايي درخصوص دو مصوبه داشتيم 
كه اعطاي تسهيلات به انبوه سازان يكي از آنها بود و توسط بانك مركزي انجام شد. 
مصوبه دوم هم به ميزان هزار ميليارد تومان بود كه اميدواريم ابلاغ شود. لازم به ذكر 

است اين تسهيلات براي مردم است. 
معاون وزير راه و شهرسازي در خصوص نحوه تأمين تسهيلات نوسازي بافت هاي 
فرسوده گفت: بانك مسكن از محل استمهال مسكن مهر مبلغ هزار ميليارد تومان 
به اضافه 4 هزار ميليارد تومان كه خودش اضافه مي كند تسهيلات نوسازي 12 درصد 

به مالكان و ساكنان بافت هاي فرسوده پرداخت مي كند. 
ايزدي پرداخت اين تس��هيلات را فرصتي كم نظير براي انبوه س��ازان و خريداران 
مسكن در بافت هاي فرسوده دانست و بيان كرد: ساز و كاري كه اين مصوبه در نظر 
گرفته  است تضمين فروش براي انبوه سازان را فراهم مي كند، زيرا با توجه به سود 
8 درصد قطعاً تقاضا براي خريد اين واحدها بالا مي رود. انبوه سازي كه مي خواهد در 
اين بافت ها پروژه اي را شروع كند با استفاده از سرمايه گذاري خرد از طريق مالكان 
وجوهي دريافت مي كند، خودش هم پولي مي گذارد و اگر دو س��پرده 40 ميليون 
توماني در بانك بگذارد 160 ميليون تومان وام با سود 8 درصد دريافت مي كند كه 

در تاريخ ايران بي سابقه است. 

 افتتاح فاز دوم باغ پرندگان  
معاون خدم�ات ش�هري ش�هرداري ته�ران گف�ت: هم�ه كاره�اي قانوني 
و هماهنگي ب�ا محيط زيس�ت در خص�وص باغ پرندگان انجام ش�ده  اس�ت 
و اين ب�اغ هفت�ه اول ش�هريور م�اه ب�ه ص�ورت رس�مي افتتاح مي ش�ود. 
مجتبي يزداني، معاون خدمات شهري ش��هرداري تهران در نشست خبري كه به 
منظور تشريح عملكرد 12 ساله شهرداري تهران در حوزه خدمات شهري برگزار شد 
با بيان اينكه سازمان بوستان هاي شهرداري تهران از سال 84 تاكنون تعداد باغ هاي 
تهران را از هزار و 192 باغ به 2 هزار و 212 بوستان رسانده است اظهار داشت: در اين 

12 سال هزار و 220 بوستان به بوستان هاي شهر تهران اضافه شده است. 
وي با اشاره به مساحت بوستان هاي احداث ش��ده در شهر تهران افزود: تا سال 84 
مساحت بوستان هاي تهران 3 هزار و 55 هكتار بوده كه در اين 12 سال اين مساحت 

به 5هزار و 645 هكتار رسيده است. 
معاون خدمات شهري شهرداري تهران به مساحت فضاي درون شهري شهر تهران 
اشاره كرد و گفت: تا سال 84 مساحت فضاي سبز درون شهري تهران ۷ هزار و 8۷8 

بوده و هم اكنون اين ميزان به 13 هزار و ۷95هكتار افزايش يافته است. 
يزداني به سرانه فضاي سبز شهر تهران اشاره كرد و افزود: تا سال 84 ميزان سرانه 
فضاي سبز 9 متر مربع بوده و هم اكنون به 16/49 هكتار رسيده به گونه اي كه هم 

اكنون از برنامه پنج ساله دوم شهرداري تهران جلوتر هستيم. 
وي با اشاره به توس��عه كمربند سبز پيرامون ش��هر تهران تصريح كرد: تا سال 84 
كمربند سبز پيرامون ش��هر تهران 22هزار هكتار بوده كه هم اكنون به بيش از 39 
هزار هكتار رسيده اگرچه بايد تا پايان برنامه پنج س��اله دوم شهرداري به 50 هزار 

هكتار افزايش دهيم. 
 يزداني با بيان اينكه فاز دوم باغ پرندگان هفته اول شهريور به صورت رسمي افتتاح 
مي ش��ود، گفت: همه كارهاي قانوني ب��راي افتتاح اين باغ انجام ش��ده همچنين 

هماهنگي لازم با محيط زيست صورت گرفته است. 

88498471ايرانشهر
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كف پياده رو و پله های معابر شهری هم از تبليغات در امان نمانده است.

   گزارش

قاليب�اف: در برنامه ها مت�ن حرف من 
هم ارتق�اي كيفيت زندگي در ش�هر، 
مش�اركت م�ردم، هوشمندس�ازي، 
شفافيت، توسعه حمل ونقل و.... بود كه 
همه اينها در برنامه هاي اين نامزدها هم 

آمده است

    شهر من 

نماي نزديك 

قاليباف در آخرين مراس��م افتتاحي كه در زمان تصدي 
شهرداري تهران ش��ركت داش��ت، گفت: اگر برنامه هاي 
من در اين 12 س��ال بد بوده چرا پنج گزينه ش��هرداري 
تهران همان ها را تكرار مي كنند؟  شهردار تهران به انتقاد 
از منتقدان خود پرداخت و گفت: 12 سال برنامه هاي من 
را زير سؤال بردند اما خودش��ان در نهايت همان برنامه ها 
را ارائه كرده اند.  اين سخن قاليباف خطاب به كساني بود 
كه حالا از برنامه هاي پنج گزينه نهايي ش��هرداري تهران 
حمايت مي كنند. قاليباف معتقد است كه برنامه هاي آنها 
تكرار همان برنامه سال 84 اوست و كلمه اي اضافه ندارد.  
محمدباقر قاليباف ش��هردار تهران با بي��ان اينكه قرارگاه 
سازندگي خاتم الانبيا و بانك ش��هر زحمات زيادي براي 
افتتاح اين خط كشيده اند، اظهار داشت: معتقدم  با سياست 
درست و هدايت نقدينگي بايد به سمت ايجاد اشتغال گام  
برداريم.  وي افزود: آن روزي كه تصميم گرفتيم شهرداري ها 
بانك داشته باشند با مخالفت جدي روبه رو شديم اما مبارزه 
كرديم تا شكل بگيرد و اگر اكنون نفسي در حوزه پيشرفت 
كشور كشيده مي شود به جهت حضور بانك شهر در حمايت 
از پروژه هاي شهري است.  شهردار تهران با بيان اينكه هر 
آنچه من و امثال من دارند به بركت خون  شهداست، گفت: 
اگر ذره اي در انجام وظيفه ب��ه مردم غفلت كنيم در دنيا و 

آخرت خيري نخواهيم ديد. 
قاليباف با بيان اينكه هر كاري و با هر گرايش كه مي خواهيم 
 انجام دهيم، نبايد دنيوي و سليقه اي باشد، تأكيد كرد: نبايد 
پا روي انسانيت و آزادگي بگذاريم بلكه بايد خدمت به مردم 

را بر همه چيز ترجيح بدهيم.  وي با تأكيد بر اينكه نبايد در 
راه خدمت به مردم مانع تراشي كنيم، افزود: تيم مديريتي 
شهرداري و شوراي ش��هر در حالي روزهاي پاياني خود را 
سپري مي كنند كه اين روزها در رسانه ها و فضاي مجازي 
حرف هايي مي شنويم و مي بينيم، اشكالي ندارد اين رسالت 
خبرنگار است.  شهردار تهران با بيان اينكه ما مديران بايد 
به موضوعات اطراف خود توجه كنيم كه چه مي گوييم و 
چه كارهايي انجام مي دهيم، تصريح كرد: شنيده مي شود 
كه عده اي مي گويند آماده ايم شهر سوخته تحويل بگيريم 
و ده ها س��ال بايد آواربرداري انجام دهيم. اين هم ادبيات 

جديدي است كه به كشور وارد شده است. 
ش��هردار تهران با بيان اينكه عده اي معتقدند كه قاليباف 
رويكردي براي شهر نداشته و اهداف و رويكردهاي او غلط 
بوده است، تأكيد كرد: بدون شك مردم بايد بدانند كه در 
دي ماه 84 برنامه هاي خود را روشن اعلام كردم و 14 مرداد 
امسال هم ديدم كه پنج نامزد شهرداري برنامه هاي خود را 
ارائه كردند حتي يك حرف اضافه تر از برنامه هاي من هم 

 نزدند كه اگر غير از اين باشد حرفم را پس مي گيرم. 
 وي به برنامه  نامزدهاي ش��هرداري اش��اره ك��رد و گفت: 
برنامه هاي  نامزدها را كه  مطالعه كنيد متوجه مي شويد كه 

همه متن حرف ما است. 
قاليباف گفت: در برنامه ها متن حرف من هم ارتقاي كيفيت 
زندگي در شهر، مشاركت مردم، هوشمندسازي، شفافيت، 
توس��عه حمل ونقل و.... بود كه همه اينه��ا در برنامه هاي 

اين نامزدها هم آمده است. 

قالیباف: اگر برنامه من بد بود، چرا برنامه ها را تکرار كرديد؟ 

برنامه هاي شهردار جديد تكرار ی  است 
نيم نگاهي به برنامه ها و وعده هاي شهردار جديد پايتخت


